
 
Protokoll til styremøte 10.03.23 

 

 

 

Sak 12/23: Saker fra Chatten 

- Brøyting: Vi beholder Viggo Eriksen da det ble for dyrt å bruke en liten maskin. 

- Slalom: Vibeke har avbestilt fra Agilityshop da de ikke tar kontakt, og har ny bestilt fra Jaro`s 

- Tennbriketter: Vi har sendt mail med forespørsel om tennbriketter for videre salg.  

- Underslag: Siste uke har Vibeke hatt kontakt med tingretten, påtaleadvokat og statsadvokat i saken. 

Saken løftes til årsmøtet.  

- Slalåm bøyle og skruer til utstyret: Anne Grethe har fått fullmakt til å bestille dette.  

- Leie av ride hall til RL trening før stevnet: Vi leier ride hallen 3 ganger til våre medlemmer før 

stevne. Dette blir gratistreninger. ‘ 

- Organisasjonskurs: Vibeke har informert om organisasjonskurs gjennom NKK, det nye styret 

forplikter seg til å ta dette.  

- Luer: Det er bestilt 10 nye luer for å ha i takkegaver. Disse er under produksjon.  

 

Møtet ble avsluttet med middag for hele styret på Fresh. 

  

 




